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ROMÂNIA 

CONSILIUL JUDEŢEAN COVASNA 

 

 

PROCES-VERBAL 

încheiat cu ocazia lucrărilor şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Covasna, din 

data de 6 aprilie 2023, ora 12,00 

 

 

Tamás Sándor-Președintele Consiliului Județean Covasna 

Convocarea Consiliului Judeţean Covasna în şedinţă ordinară pentru astăzi, 6 

aprilie 2023, ora 12,00 s-a făcut în conformitate cu prevederile art. 178 alin. (1), precum 

și art. 134 alin. (1) lit. a) și alin. (5), coroborat cu art. 179 din Ordonanța de urgență a 

Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările 

ulterioare, în baza Dispoziţiei Preşedintelui Consiliului Judeţean Covasna nr. 183/31 

martie 2023, consilierii judeţeni fiind invitaţi prin adresa nr. 34/S/31 martie 2023. 

 Proiectul ordinii de zi a şedinţei a fost adus la cunoştinţa publică în cotidienele 

locale „Observatorul de Covasna” și „Háromszék”. 

 

Rog pe domnul Sztakics István-Attila, secretarul general al județului, să ne prezinte 

prezența.  

Sztakics István-Attila: Stimate domnule Președinte, stimați consilieri! 

La ședința de astăzi, sunt prezenţi 27 de consilieri județeni din cei 30 în funcţie, 

lipsind consilierii  Floroian Stelian-Olimpiu, Orbán Miklós și Para János, respectiv este 

prezent și Președintele Consiliului Județean Covasna, deci în total sunt 28 de persoane cu 

drept de vot. 

Tamás Sándor: Mulţumesc.  

Constat că sunt îndeplinite condiţiile cerute de lege pentru convocarea consiliului, 

şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 27 consilieri judeţeni din cei 30 în funcţie și 

Președintele Consiliului Județean Covasna, drept urmare declar deschise lucrările şedinţei 

Consiliului Judeţean Covasna. 

 

La lucrările şedinţei de astăzi participă de drept secretarul general al judeţului, 

iar în calitate de invitaţi participă:  

- Dna. Szász Katalin – director executiv adjunct, Direcţia Generală de Asistenţă 

Socială şi Protecţia Copilului Covasna; 

- Dl. András-Nagy Róbert – manager, Spitalul Judeţean de Urgenţă „Dr. 

Fogolyán Kristóf”; 

- directorii executivi/ directorii executivi adjuncţi ai direcţiilor şi şefii 

serviciilor/birourilor/ compartimentelor de specialitate din cadrul aparatului 

de specialitate al Consiliului Judeţean Covasna; 

- reprezentanţii mass-media. 
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Procesul-verbal al şedinţei extraordinare de îndată a Consiliului 

Judeţean Covasna din data de 6 martie 2023, a fost făcut public, a putut fi studiat pe 

site-ul Consiliului Judeţean Covasna www.cjcv.ro, respectiv la sediul Consiliului 

Judeţean Covasna, în vederea formulării eventualelor contestaţii la conţinutul acestuia. 

 

Vă consult, dacă aveţi obiecţii la conţinutul procesului-verbal? 

 

Nefiind, supun la vot procesul-verbal al şedinţei menţionate mai înainte. 

Cine este pentru? 28 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Cu 28 de voturi s-a aprobat procesul-verbal al şedinţei extraordinare de îndată a 

Consiliului Judeţean Covasna din data de 6 martie 2023. 

 

La fel și Procesul-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Covasna din 

data de 9 martie 2023, a fost făcut public, a putut fi studiat pe site-ul Consiliului 

Judeţean Covasna www.cjcv.ro, respectiv la sediul Consiliului Judeţean Covasna, în 

vederea formulării eventualelor contestaţii la conţinutul acestuia. 

 

Vă consult, dacă aveţi obiecţii la conţinutul procesului-verbal? 

 

Nefiind, supun la vot procesul-verbal al şedinţei menţionate mai înainte. 

Cine este pentru? 28 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Cu 28 de voturi s-a aprobat procesul-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului 

Judeţean Covasna din data de 9 martie 2023. 

 

Stimaţi consilieri, 

Cunoaşteţi proiectul ordinii de zi, iar materialele şedinţei de astăzi v-au fost puse 

la dispoziție în format electronic pe site-ul oficial al Consiliului Judeţean Covasna.  

 

 Astfel, în proiectul ordinii de zi avem înscrise următoarele probleme: 

1. Proiect de hotărâre privind finanțarea nerambursabilă din fonduri publice a 

programelor, proiectelor și acțiunilor culturale, pentru activități educativ-

științifice, de recreere, de tineret și sportive, sprijinul financiar acordat unităților 

de cult din bugetul județului Covasna pe anul 2023, conform Legii nr. 350/2005; 

2. Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei nr. 1 la Hotărârea Consiliului 

Județean Covasna nr. 126/2022 privind alocarea unei sume din bugetul local al 

Județului Covasna pentru finanțarea programului sportiv al Asociației Clubul 

Sportiv Sepsi-SIC „Participarea ACS Sepsi-Sic în competițiile interne și 

internaționale de baschet, tenis de masă, ciclism, lupte și handbal, sezon 

competițional 2022-2023, juniori și seniori, respectiv organizare evenimente și 

competiții sportive”; 

3. Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei nr. 1b la Hotărârea Consiliului 

Județean Covasna nr. 127/2022 privind alocarea unor sume din bugetul local al 

http://www.cjcv.ro/
http://www.cjcv.ro/
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Județului Covasna pentru finanțarea unor programe sportive în baza 

prevederilor Legii educației fizice și sportului nr. 69/2000, cu modificările și 

completările ulterioare; 

4. Proiect de hotărâre cu privire la rectificarea bugetului propriu al Județului 

Covasna și al instituţiilor publice de interes judeţean pe anul 2023; 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea devizului general și a indicatorilor tehnico – 

economici pentru obiectivul de investiție  ”EXTINDERE CORP POLICLINICĂ 

PENTRU CABINETE NEUROLOGIE, CENTRU STROKE ȘI IMAGISTICĂ PRIN 

REZONANȚĂ MAGNETICĂ (IRM), localitatea Sfântu Gheorghe, str. 

Stadionului nr. 1, municipiul Sfântu Gheorghe, județul Covasna”; 

6. Proiect de hotărâre privind predarea către Ministerul Dezvoltării, Lucrărilor 

Publice și Administrației prin Compania Națională de Investiții ”C.N.I.” - S.A. a 

amplasamentului și asigurarea condițiilor în vederea executării obiectivului de 

investiție “EXTINDERE CORP POLICLINICĂ PENTRU CABINETE 

NEUROLOGIE, CENTRU STROKE ȘI IMAGISTICĂ PRIN REZONANȚĂ 

MAGNETICĂ (IRM) localitatea Sfântu Gheorghe, str. Stadionului nr. 1, 

municipiul Sfântu Gheorghe, județul Covasna”; 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea Notei conceptuale și a Temei de proiectare 

pentru obiectivul de investiție „Refugiu montan cu observator panoramic în 

munții Bodoc”; 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea devizului general și a indicatorilor tehnico – 

economici pentru obiectivul de investiție „Extinderea Muzeului Național 

Secuiesc, strada Kós Károly, nr. 4, Sfântu Gheorghe”; 

9. Proiect de hotărâre privind predarea către Ministerul Dezvoltării, Lucrărilor 

Publice și Administrației prin Compania Națională de Investiții ”C.N.I.” - S.A. a 

amplasamentului și asigurarea condițiilor în vederea executării obiectivului de 

investiție „Extinderea Muzeului Național Secuiesc, strada Kós Károly, nr. 4, 

Sfântu Gheorghe”; 

10. Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului 

Județean Covasna nr. 45/2023 privind aprobarea Organigramei, Statului de 

funcții și a Regulamentului de organizare și funcționare al Şcolii Populare de 

Arte şi Meserii Sfântu Gheorghe – Művészeti Népiskola Sepsiszentgyörgy; 

11. Proiect de hotărâre privind revocarea dreptului de administrare al Muzeului 

Național Secuiesc asupra imobilului situat în municipiul Sfântu Gheorghe, strada 

Libertății nr. 13, județul Covasna, aflat în proprietatea publică a județului 

Covasna; 

12. Proiect de hotărâre privind aprobarea participării Direcţiei Generale de Asistenţă 

Socială şi Protecţia Copilului Covasna, în anul 2023, la „Programul de stimulare a 

înnoirii parcului auto naţional 2020 - 2024”; 

13. Proiect de hotărâre privind modificarea anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului 

Județean Covasna nr. 118/2022 privind aprobarea Organigramei şi a Statului de 

funcţii ale Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Covasna; 

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea participării Direcției Generale de Asistență 

Socială și Protecția Copilului Covasna la proiectul ,,HUB DE SERVICII MMSS – 

SII MMSS”, Cod MySmis 130963, finanțat în cadrul Programului Operațional 

Competitivitate 2014-2020; 
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15. Raportul de activitate al Președintelui Consiliului Județean 

Covasna pe anul 2022; 

16. Raportul anual asupra eficienței activității desfășurate în anul 2022, de către 

structurile însărcinate cu asigurarea unui climat de siguranță și securitate publică 

în județul Covasna; 

17. Raportul de activitate a unor consilieri județeni pe anul 2022; 

18. Diverse 

- Informarea scrisă a domnului președinte Tamás Sándor cu privire la 

efectuarea a două zile de concediu de odihnă în perioada 23-24 martie 2023,  

 

Înainte de aprobarea ordinii de zi, vă informez că, toate proiectele de hotărâri 

au fost avizate favorabil în comisiile de specialitate.  

 

Vă consult dacă aveţi observaţii la proiectul ordinii de zi? 

Nu sunt. 

Supun aprobării proiectul ordinii de zi al şedinţei de astăzi. 

Cine este pentru? 28 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Cu 28 de voturi s-a aprobat ordinea de zi a şedinţei de astăzi. 

 

Înainte de a intra în dezbaterea ordinii de zi, doresc să fac câteva precizări, şi 

anume: 

1.) – potrivit art. 228 alin. (1) și (2) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 

57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, nu pot 

lua parte la deliberarea şi adoptarea hotărârilor consilierii care au un interes personal în 

problema supusă dezbaterii. Dacă sunt asemenea situaţii consilierii sunt obligaţi să 

anunţe înainte de începerea dezbaterilor interesul personal pe care-l au în problema 

respectivă. 

2.) - pentru adoptarea proiectelor de hotărâri de la punctele 1, 2, 3, 5, 7, 8, 10 și 13 

este necesar votul majorităţii consilierilor prezenți la ședință. 

– pentru adoptarea proiectelor de hotărâri de la punctele 4, 6, 9, 11, 12 și 14 este 

necesar votul majorităţii consilierilor în funcție.  

 

Se intră în dezbaterea ordinii de zi. 

 

La primul punct al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

finanțarea nerambursabilă din fonduri publice a programelor, proiectelor și acțiunilor 

culturale, pentru activități educativ-științifice, de recreere, de tineret și sportive, 

sprijinul financiar acordat unităților de cult din bugetul județului Covasna pe anul 2023, 

conform Legii nr. 350/2005; 

 

Doresc să vă informez că față de anul trecut a crescut numărul proiectelor depuse 

cu 22%. 

Plenul Consiliul Județean Covasna a aprobat un cadru financiar de 3.150 mii de 

lei pentru finanțarea nerambursabilă a programelor în felul următor: pentru culte 2 
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milioane, pentru programe de recreere 400 de mii, pentru programe culturale 400 de 

mii, pentru programe sportive 200 de mii și pentru programe de tineret 150 de mii de 

lei.  

Având în vedere numărul mare ale proiectelor, anul trecut au fost depuse 486 de 

proiecte, iar anul aceasta s-au depus 592 de proiecte, deci cu 22% mai mult, Comisia de 

evaluare și selecționare a proiectelor a avut destul de mult de lucru până când a 

împărțit corect aceste sume. 

Munca comisiei s-a finalizat în anexele la proiectul de hotărâre care a fost 

prezentat în comisiile de specialitate. 

Vă atrag atenția asupra faptului că în baza legislației în vigoare nu pot lua parte 

la deliberarea şi adoptarea hotărârii consilierii care au un interes personal în problema 

supusă dezbaterii. Dacă sunt asemenea situaţii consilierii sunt obligaţi să anunţe 

interesul personal pe care-l au în problema respectivă. 

Proiectul de hotărâre are cinci anexe, câte unul pentru fiecare fond repartizat. 

Totodată, vă informez că ne-am consultat cu fiecare cult religios care a depus 

proiecte, pentru că ei cunosc cel mai bine specificul cultului respectiv. 

Aceste anexe au fost întocmite de către comisia de selecționare a proiectelor după 

care au trecut în comisiile de specialitate ale Consiliului Județean Covasna. 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Fazakas Péter: La acest punct nu particip la deliberare și la vot.  

Tamás Sándor: Bine. Mulțumim. 

Bartók Enikő-Mária: Nici eu nu particip la deliberare și la vot.  

Tamás Sándor: Bine. Mulțumim. 

Alte observații dacă sunt? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 26 de voturi 

Este cineva contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

(Nu au participat la vot consilierii Fazakas Péter și Bartók Enikő-Mária, conform 

art. 228 alin. (1) și (2) din O.U.G. nr. 57/2019, cu modificările și completările ulterioare.) 

În urma supunerii la vot, cu 26 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul doi al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre pentru 

modificarea anexei nr. 1 la Hotărârea Consiliului Județean Covasna nr. 126/2022 privind 

alocarea unei sume din bugetul local al Județului Covasna pentru finanțarea 

programului sportiv al Asociației Clubul Sportiv Sepsi-SIC „Participarea ACS Sepsi-Sic 

în competițiile interne și internaționale de baschet, tenis de masă, ciclism, lupte și 

handbal, sezon competițional 2022-2023, juniori și seniori, respectiv organizare 

evenimente și competiții sportive”; 
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Doresc vă atrag atenția că nu este vorba de alocarea unei sume, ci despre 

reorganizarea bugetului actual al Asociației Clubul Sportiv Sepsi-SIC din banii primiți 

anul trecut.  

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Ambrus József: La acest punct nu particip la deliberare și la vot.  

Tamás Sándor: Bine. Mulțumim. 

Alte observații dacă sunt? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 27 de voturi 

Este cineva contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

(Nu a participat la vot domnul consilier Ambrus József, conform art. 228 alin. (1) și 

(2) din O.U.G. nr. 57/2019, cu modificările și completările ulterioare.) 

În urma supunerii la vot, cu 27 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul trei al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre pentru 

modificarea anexei nr. 1b la Hotărârea Consiliului Județean Covasna nr. 127/2022 

privind alocarea unor sume din bugetul local al Județului Covasna pentru finanțarea 

unor programe sportive în baza prevederilor Legii educației fizice și sportului nr. 

69/2000, cu modificările și completările ulterioare; 

 

Este vorba despre reorganizarea bugetului echipei noastre hochei pe gheață 

finanțată în baza Legii educației fizice și sportului. 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 28 de voturi 

Este cineva contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 28 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul patru al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre cu privire la 

rectificarea bugetului propriu al Județului Covasna și al instituţiilor publice de interes 

judeţean pe anul 2023;  

 

Această rectificare conține mai multe puncte, dar toate se leagă de Spitalul 

Județean de Urgență Dr. Fogolyán Kristóf. 
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În primul și în primul rând includem în bugetul Spitalului 8,083 

milioane de lei, din această sumă 7,5 milioane provin de la Ministerul Sănătății prin 

Direcția de Sănătate Publică a Județului Covasna, iar 833 de mii de lei din bugetul 

Județului Covasna și care reprezintă cofinanțare la un programul comun cu Ministerul 

Sănătății ”Reparații capitale și modernizarea clădirii Spitalului Corp Vechi, precum și 

proiectarea unei extinderi la acest corp de clădire pentru asigurarea serviciilor de 

spitalizare de zi și reabilitare”. 

Tot așa includem în bugetul Spitalului 6.837 mii lei în baza actelor adiționale 

încheiate cu Casa de Asigurări de Sănătate Covasna și 14,64 mii lei încasați din 

sponsorizări de la firma SANDOZ S.R.L. pentru achiziționarea a 6 paturi spitalicești.  

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt. 

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 28 de voturi 

Este cineva contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 28 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul cinci al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea devizului general și a indicatorilor tehnico – economici pentru obiectivul de 

investiție  ”EXTINDERE CORP POLICLINICĂ PENTRU CABINETE NEUROLOGIE, 

CENTRU STROKE ȘI IMAGISTICĂ PRIN REZONANȚĂ MAGNETICĂ (IRM), 

localitatea Sfântu Gheorghe, str. Stadionului nr. 1, municipiul Sfântu Gheorghe, județul 

Covasna”; 

 

Este vorba despre un proiect de investiție câștigat de Spitalul Județean și 

urmează să depună în etapa II-a devizul general actualizat. 

Investiția de extindere a policlinicii din cadrul spitalului are o valoare de peste 39 

de milioane de lei.  

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 28 de voturi 

Este cineva contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 28 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 
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La punctul șase al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

predarea către Ministerul Dezvoltării, Lucrărilor Publice și Administrației prin 

Compania Națională de Investiții ”C.N.I.” - S.A. a amplasamentului și asigurarea 

condițiilor în vederea executării obiectivului de investiție “EXTINDERE CORP 

POLICLINICĂ PENTRU CABINETE NEUROLOGIE, CENTRU STROKE ȘI IMAGISTICĂ 

PRIN REZONANȚĂ MAGNETICĂ (IRM) localitatea Sfântu Gheorghe, str. Stadionului 

nr. 1, municipiul Sfântu Gheorghe, județul Covasna”; 

 

La punctul cinci am adoptat indicatorii tehnico-economici ai obiectivului de 

investiție, iar acum urmează să predăm amplasamentul către Compania Națională de 

Investiții în vederea executării investiție și totodată să asigurăm condițiile în vederea 

executării lucrărilor de extindere a corpului policlinicii. 

Totodată asigurăm Compania Națională de Investiții că din bugetul județului 

vom rezolva conectivitatea la utilitățile publice. 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 28 de voturi 

Este cineva contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 28 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul șapte al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea Notei conceptuale și a Temei de proiectare pentru obiectivul de investiție 

„Refugiu montan cu observator panoramic în munții Bodoc”; 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 28 de voturi 

Este cineva contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 28 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul opt al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea devizului general și a indicatorilor tehnico – economici pentru obiectivul de 
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investiție „Extinderea Muzeului Național Secuiesc, strada Kós Károly, nr. 4, Sfântu 

Gheorghe”; 

 

Avem pe ordinea de zi două proiecte de hotărâri care se leagă de investiția de 

extindere a Muzeului Național Secuiesc, la acest punct avem aprobarea devizului 

general și la punctul următorul avem predarea amplasamentului către Compania 

Națională de Investiții. 

Este vorba de terenul cumpărat lângă Muzeul Național Secuiesc. 

Am finalizat din proiectul european reabilitarea Muzeului Național Secuiesc și 

grădina Muzeului și pe lângă grădina Muzeului mai avem un teren pe care dorim să 

construim magazii și un corp administrativ pentru muzeu. 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 28 de voturi 

Este cineva contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 28 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul nouă al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

predarea către Ministerul Dezvoltării, Lucrărilor Publice și Administrației prin 

Compania Națională de Investiții ”C.N.I.” - S.A. a amplasamentului și asigurarea 

condițiilor în vederea executării obiectivului de investiție „Extinderea Muzeului 

Național Secuiesc, strada Kós Károly, nr. 4, Sfântu Gheorghe”; 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt. 

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 28 de voturi 

Este cineva contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 28 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul zece al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre pentru 

modificarea anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului Județean Covasna nr. 45/2023 privind 

aprobarea Organigramei, Statului de funcții și a Regulamentului de organizare și 



 10 

funcționare al Şcolii Populare de Arte şi Meserii Sfântu Gheorghe – Művészeti 

Népiskola Sepsiszentgyörgy; 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Gáj Nándor: Domnule Președinte! La acest punct nu particip la deliberare și la 

vot. 

Tamás Sándor: Bine. Mulțumim! 

Alte intervenții dacă sunt? 

Nu sunt. 

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 27 de voturi 

Este cineva contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

(Nu a participat la vot domnul consilier Gáj Nándor, conform art. 228 alin. (1) și (2) 

din O.U.G. nr. 57/2019, cu modificările și completările ulterioare.) 

În urma supunerii la vot, cu 27 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul unsprezece al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre 

privind revocarea dreptului de administrare al Muzeului Național Secuiesc asupra 

imobilului situat în municipiul Sfântu Gheorghe, strada Libertății nr. 13, județul 

Covasna, aflat în proprietatea publică a județului Covasna; 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 28 de voturi 

Este cineva contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 28 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul douăsprezece al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre 

privind aprobarea participării Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia 

Copilului Covasna, în anul 2023, la „Programul de stimulare a înnoirii parcului auto 

naţional 2020 - 2024”; 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt. 

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  
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Cine este pentru? 28 de voturi 

Este cineva contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 28 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul treisprezece al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre 

privind modificarea anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului Județean Covasna nr. 118/2022 

privind aprobarea Organigramei şi a Statului de funcţii ale Direcţiei Generale de 

Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Covasna; 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 28 de voturi 

Este cineva contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 28 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul patrusprezece al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre 

privind aprobarea participării Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția 

Copilului Covasna la proiectul ,,HUB DE SERVICII MMSS – SII MMSS”, Cod MySmis 

130963, finanțat în cadrul Programului Operațional Competitivitate 2014-2020; 

 

Rog pe doamna director executiv adjunct Szász Katalin să ne prezinte despre ce 

este vorba.  

Szász Katalin: Este vorba despre un proiect național în care sunt implicați mai 

multe autorități, instituții atât județene, cât și locale și vizează crearea unei platforme, 

unei baze de date pentru beneficiarii serviciilor sociale pentru persoanele adulte, nu 

pentru persoanele cu dizabilități și nu pentru copii pentru că avem deja în derulare 

două alte sisteme pentru crearea a două platforme și pentru aceste categorii de 

persoane. 

Este un proiect derulat de Ministerul Muncii şi Solidarității Sociale la care va 

trebui să participăm și noi.  

Tamás Sándor: Mulțumim! 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  
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Cine este pentru? 28 de voturi 

Este cineva contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

 

În urma supunerii la vot, cu 28 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul cincisprezece al ordinii de zi avem cuprins Raportul de activitate al 

Președintelui Consiliului Județean Covasna pe anul 2022; 

Materialul a fost prezentat în toate cele șase comisii de specialitate, dar totuși aș 

dori să evidențiez câteva date și anume: anul trecut am avut 25 de ședințe dintre care 16 

ședințe ordinare, 4 ședințe extraordinare și 4 ședințe extraordinare convocate de îndată 

și cu ocazia a 30 ani de la înființarea Consiliului Județean Covasna am avut o ședință 

festivă. 

În total am adoptat 216 de hotărâri în diferite domenii de activitate, a vieții 

economice, sociale și culturale. 

Am emis 326 de dispoziții. 

Cele două tipuri de acte administrative sunt întotdeauna verificate de Instituția 

Prefectului din punct de vedere a legalității. 

Dacă nu mă înșel, în legătură cu nici un act, nu am fost chemați în fața instanției 

de judecată.   

Asta înseamnă un lucru corect din partea Instituției Prefectului și o relație corectă 

între cele două instituții. 

În cursul anului 2022 am primit prin poștă, curier, poșta electronică, fax sau 

direct de la petiționar, precum și acte create din oficiu, un număr de 17.830 de acte, ceea 

ce însemnă 71 de acte pe fiecare zi de lucru, care au fost înregistrate, prelucrate, scanate, 

au fost răspunse etc.    

Încă câteva cifre de la Compartimentul urbanism: în 2022 am emis 708 de 

Certificate de urbanism, 286 de Autorizații de construire, 59 de documentații de 

urbanism și 47 de avize de Comisia tehnică de amenajare a teritoriului.  

Desigur Raportul conține foarte multe date, a fost o muncă enormă depusă de 

către colegii noștri. 

 

Dacă sunt întrebări, propuneri în legătură cu materialul prezentat vă stăm la 

dispoziție. Sunt prezenți întotdeauna Secretarul general al județului, directorii 

direcțiilor din aparatul de specialitate al Consiliului Județean Covasna. 

Cu această ocazie îi mulțumesc și pentru munca lor! 

Noi, conducerea coordonăm această activitate, dar munca efectivă zi de zi este a 

dânșilor. 

Vă mulțumesc! 

Dacă sunt intervenții? 

Nu sunt. 

Consiliul ia act de materialul prezentat. 
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La punctul șaisprezece al ordinii de zi avem cuprins Raportul anual asupra 

eficienței activității desfășurate în anul 2022, de către structurile însărcinate cu 

asigurarea unui climat de siguranță și securitate publică în județul Covasna; 

 

Materialul a fost prezentat în toate cele șase comisii de specialitate. 

Dacă sunt întrebări, propuneri în legătură cu materialul prezentat. 

Nu sunt.  

Consiliul ia act de materialul prezentat. 

 

La punctul șaptesprezece al ordinii de zi avem cuprins Raportul de activitate a 

unor consilieri județeni pe anul 2022; 

 

Ați primit Rapoartele consilierilor Fazakas Péter și Muntean Felicia Maria.  

Dacă sunt întrebări, propuneri în legătură cu materialele prezentate. 

Nu sunt. 

Consiliul ia act de materialele prezentate. 

 

La punctul optsprezece al ordinii de zi avem cuprins Diverse. 

 

Vă consult dacă aveți probleme de discutat în cadrul punctului Diverse? 

Nu sunt.  

Eu am obligația să vă informez că am efectuat două zile de concediu de odihnă în 

perioada 23-24 martie 2023. 

Consiliul ia act de informarea Domnului Președinte. 

Alte intervenții dacă sunt? 

Nu sunt.  

 

Am dezbătut şi am hotărât în problemele înscrise pe ordinea de zi. 

Vă mulţumesc pentru participarea la ședință.  

Închid ședința! 

 

Preşedinte,  Secretar general al judeţului Covasna, 

TAMÁS Sándor SZTAKICS István-Attila 


